
Sjakie van Raay 40 jaar. 

 
Sjakie is al veel langer dan 40 jaar geleden lid van JVC geworden. In zijn jonge jaren een snelle 
en zeer handige vleugel aanvaller. 
Hij greep zijn kans om zijn talenten bij NEC verder te ontwikkelen. Via Nijmegen ging hij naar Groesbeek 
waar zijn talent tot bloei kwam. JVC probeerde hem weer terug te halen, maar pas toen de ambities van 
JVC groter werden was Sjakie overtuigd om de stap te maken. 
Hij werd zelfs aanvoerder van JVC 1, dit na een wervende campagne van naamgenoot Johnny van Raaij. 
Sjakie past op uw zakie ( ook voor al u feesten en partijen) was de leus. 
In de tussentijd werd hij ook trainer van de jeugd bracht de A2 de titel en speelde met 81 op zeer hoog 
niveau. De spelers kwamen meestal niet in de buurt van Sjakies eigen kwaliteiten, wat hem dan verleidde 
tot zijn geliefde spreuk: "Das Spielfeld ist klein aber hoch". 
Later werd Sjakie ook nog lid van de technische commissie, begeleidde trainers in opleiding en de 
scouts binnen de jeugd. 
Zijn gezondheid begon af te nemen en noopte hem om wat meer afstand te nemen. Vandaag is hij toch 
weer eens terug op zijn oude nest. Een mooie gelegenheid om hem te feliciteren met zijn 40 jarig 
jubileum. 


